
 

 

Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 30. maj 2023 

Mødet afholdt hos CR 

 
Tilstede var:  Jan Busholdt - JB, 
   Christian Rasmussen - CR,  

Jonas Lock Larsen - JLL, 
Kristoffer Galskjøt – KG 
Henning Berg - HB (Suppleant) 

   Henrik Jeberg – HJ (referent)   
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde samt underskrift af 

div. referater 

        Referat fra bestyrelsesmøde den 7. marts 2023 blev godkendt uden 
 bemærkninger. 
 Referat er lagt på foreningens hjemmeside. 
 

Referat fra 7. marts 2023 samt referat fra Generalforsamling 2023 blev 
underskrevet af bestyrelsesmedlemmerne. 

2. Økonomi    
JLL gennemgik status vedr. indbetalinger. 
 
Der er p.t. 7 restancer – og det blev besluttet, at der udsendes endnu en 
rykker (inkl. gebyr på 200,- kr.). 
 
JLL tilskriver og rundsender. 
 

3. Henvendelse fra medlemmer 

Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra et medlem vedr. løse hunde på 
friarealet. 
 
Indkommet mail blev gennemgået på mødet, og JB svarer medlemmet. 
 
JB udarbejder generelt skriv til hjemmesiden vedr. håndteringen af dette 
forhold jf. Hundeloven. 
 

4. Planlægning af Sankthansfest  

HB har påbegyndt græsslåningen ved bålpladsen. 
 
HB lægger ”kvas” fra beskæringer på bålpladsen, således at medlemmerne kan 
se hvornår disse kan anvende bålpladsen for ”kvas” mv. 



 

 

 
HB udarbejder oplæg til hjemmesiden vedr. dato mv.  
 
Bestyrelsen følger nøje vejrsituationen, og hvis det tørre vejr fortsætter – 
bliver bålfesten aflyst. 
Mere om dette via hjemmesiden.  

5. Friarealet 

Det blev besluttet, at græsslåningen foretages omkring medio august, så vi 
ikke forstyrre evt. dyreunger mv. 
 
HB indkøber markeringspæle (6 stk.) 
 
Den nuværende markering af Blomstereng, fjernes ifm. græsslåningen, og vil 
ikke blive genopsat, da der ikke har været henvendelser vedr. dette emne. 
 
Bestyrelsen afventer svar fra Køge kommune vedr. tilskud til barkflis – kommer 
formodentlig medio juni. 

6. Vinterberedskab 

JB gennemgik tilbud fra BS Landskabspleje samt orienterede vedr. 
telefonsamtale med dette firma. 
 
Det blev aftalt, at JB foretager fornyet samtale med firmaet for en fastpris 
ordning. Dette afklares inden næste møde. 

7. Fiberhuset 

JB er i dialog om tinglysning af denne bygning på Friarealt. 
 
JB fremsender underskrevne referater (bestyrelsesmødereferat 7. januar 
2023 samt seneste referat fra generalforsamlingen 2023) til Fibia. Herudover 
øvrig relevant dokumentation, varslet af Fibia overfor JB.  
 
JB fremsender ovenstående dokumentation. 

. 
8. Næste møde 

Næste bestyrelsesmøde afholdes den 12. september 2023 kl. 19:30 hos JLL.  
 
9. Eventuelt 

HB udarbejder oplæg til generel fuldmagt og fremsender til næste møde. 
 


